
Protokół Nr XLIX/22

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

XLVIX Sesja VIII kadencji Rady Gminy Narew odbyła się 29 grudnia 2022 roku w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady XLIX Sesji Rady Gminy Narew otworzyła o godz.  9.00 Przewodnicząca Rady Gminy Narew

Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powitała  Wójta  Gminy Narew Pana Andrzeja  Pleskowicza,

Skarbnik  Panią  Ewelinę  Karpiuk,  Sekretarz  Panią  Joannę  Majewską,  Radcę  Prawnego  Pana  Jakuba

Ławniczaka, Radnego Powiatowego Pana Romana Ostapczuka, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek

organizacyjnych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy

stan  Rady –  15  radnych  –  obecnych  jest  11  radnych i  stwierdziła  prawomocność  obrad.  Radni  nieobecni

usprawiedliwieni  –  Anna  Kryszeń,  Maria  Skokin,  Eugeniusz  Selwestruk,  Tomasz  Wojciechowski.  Lista

obecności stanowi załącznik Nr 1 do oryginału protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  porządek  obrad  wszystkim radnym był

znany i zapytała czy są uwagi do niego. 

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad.

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń komisji. 

5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji.

6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Narew za 2022 rok.

8. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Narew za 2022 rok.

9. Podjęcie uchwał:

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy;

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy;

         - w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny w Gminie Narew na lata 2023-2025;

        - w sprawie przyjęcia „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Narew na

lata

          2023-2029”;

         - w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami gminy;

         - w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 rok;
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 -  w sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy  Narew na  lata  2022-2025  wraz  z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035;

10. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

11. Interpelacje i zapytanie radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

12. Wolne wnioski, informacje.

13. Zamknięcie obrad XLIX Sesji Rady Gminy Narew.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że protokół z XLVIII sesji Rady Gminy Narew

był wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do końca sesji nie

zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Uwag nie wniesiono.

Ad. 4 Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół z  dnia 22.12.2022r. ze wspólnego posiedzenia komisji  przedstawiła Radna Anna Jakoniuk.

Protokół stanowi załącznik nr 2 do oryginału protokołu. 

Protokół  z  dnia  22.12.2022r.  z  posiedzenia  komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  przedstawiła

Wiceprzewodnicząca  Rady  Sylwia  Sawicka  -  Andrzejuk.  Protokół  stanowi  załącznik  nr  3 do  oryginału

protokołu.

Ad. 5 Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała, że wnioski, które były na poprzedniej komisji dotyczyły

nowego budżetu i wszystkie zostały naniesione do budżetu na 2023 rok.

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że generalnie wszystkie zadania związane z wykonaniem funduszy

sołeckich  zostały  wykonane.  Przeciągnęło  się trochę  w czasie,  ale  takie  były możliwości  finansowe, że w

pierwszej  kolejności  realizowaliśmy  duże  inwestycje  z  dofinansowaniem.  Dołożę  wszelkich  starań,  aby

fundusze sołeckie na 2023 rok zostały zakończone do końca maja 2023 roku. 

Ad. 7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Narew za 2022 rok.

Radna Anna Podgórska przedstawiła informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie

Narew za 2022 rok. Informacja stanowi załącznik nr 4 do oryginału protokołu.

Ad. 8. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Narew za 2022 rok. 

Inspektor Joanna Góralewska przedstawiła informację na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy

Narew za 2022 rok. Informacja stanowi załącznik nr 5 do oryginału protokołu.

Ad. 9. Podjęcie uchwał:

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała skargę wniesioną 5.12.2022 roku i powiedziała, że

uzasadnienie zostało odczytane przez Wiceprzewodniczącą Rady Sylwię Sawicką – Andrzejuk.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIX/261/22 Rady Gminy Narew z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie rozpatrzenia

skargi na działalność Wójta Gminy stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała skargę wniesioną 8.12.2022 roku i powiedziała, że

uzasadnienie zostało odczytane przez Wiceprzewodniczącą Rady Sylwię Sawicką – Andrzejuk.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIX/262/22 Rady Gminy Narew z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie rozpatrzenia

skargi na działalność Wójta Gminy stanowi załącznik Nr  8 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 9 do oryginału protokołu.

- w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny w Gminie Narew na lata 2023-2025

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała, że „Program wspierania rodziny w Gminie Narew na lata

2023-2025” został przedstawiony Radnym na wspólnym posiedzeniu komisji przez Panią Ewę Korobkiewicz.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIX/263/22 Rady Gminy Narew z dnia 29 grudnia 2022 roku  w sprawie  przyjęcia

„Programu wspierania  rodziny w Gminie Narew na lata 2023-2025 stanowi  załącznik  Nr 10  do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 11 do oryginału protokołu.

- w sprawie przyjęcia „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Narew na

lata 2023-2029”

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  powiedziała,  że  „Gminna  Strategia  Rozwiązywania  Problemów
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Społecznych w Gminie Narew na lata 2023-2029” została przedstawiona Radnym na wspólnym posiedzeniu

Komisji przez Panią Ewę Korobkiewicz.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIX/264/22 Rady Gminy Narew z dnia 29 grudnia 2022 roku  w sprawie  przyjęcia

„Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Narew na lata 2023-2029”

stanowi załącznik Nr 12  do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami gminy

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Sekretarz Joannę Majewską o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska omówiła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11 przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr XLIX/265/22 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  29  grudnia  2022  roku  w sprawie  zmiany

uchwały  w sprawie zasad gospodarowania  nieruchomościami gminy  stanowi załącznik Nr 14  do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 rok;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIX/266/22 Rady Gminy Narew z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie zmian w budżecie

Gminy Narew na 2022 rok stanowi załącznik Nr 16  do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 17 do oryginału protokołu.
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-  w sprawie  zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy Narew na lata  2022 –  2025 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik  Pani  Ewelina  Karpiuk  omówiła  wszystkie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Gminy Narew na lata 2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  XLIX/267/22 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  29  grudnia  2022  roku  w  sprawie  zmian  w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i

spłat zobowiązań na lata 2022-2035 stanowi załącznik Nr 18 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 19 do oryginału protokołu.

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  omówił  wszystkie  inwestycje,  które  zostały  zrealizowane  w  2022  roku.

Powiedział,  że  w styczniu  ogłosimy przetarg  na wyłonienie  wykonawcy na  przebudowę ulicy  z  obiektem

mostowym w miejscowości Waśki. Dodał, że wykonanie odwodnienia w miejscowości Soce zostało częściowo

wykonane bo sprawa jest w sądzie, postępowanie będzie pojednawcze. Poinformował, że zostało wydanych 10

924,00  decyzji  administracyjnych,  1  577,00  różnych  aktów,  zrealizowano  73  zadania  inwestycyjne.

Podziękował radnym, sołtysom i pracownikom urzędu za pomoc w realizowaniu wszystkich zadań.

Ad. 11. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły

interpelacje i zapytania. Na sesji również nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych.

Ad.12. Wolne wnioski, informacje.

Sołtys  wsi  Gorodczyno podziękował  za  zamontowanie  nowych lamp i  zgłosił,  że  niektóre  lampy  się  nie

świecą.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że usterka zostanie najpóźniej jutro usunięta.

Radny  Powiatowy  Roman  Ostapczuk odczytał  pismo  napisane  przez  Pana  Starostę  do  Podlaskiej

Komunikacji w sprawie realizacji przewozów autobusowych na wojewódzkiej linii komunikacyjnej Białystok-

Białowieża przez Ancuty Rahozy Iwanki. Poprosił o zamontowanie wiat na przystankach autobusowych na

drodze wojewódzkiej. Zwrócił się do Pana Radcy Prawnego o sprawdzenie prawnie czy przewoźnik może bez

jakichkolwiek  konsultacji  zmienić  sobie  w trakcie  roku trasę  przejazdu.  Powiedział,  że  „Przewoźnik  PKS

NOVA tłumaczy,  że  odcinek  drogi  od  Ancut  tutaj  do  Narwi  przez  Iwanki  Rohozy zmieniły   statut  drogi
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wojewódzkiej  na powiatową. To ja tak delikatnie  zauważę chociaż nic nie  mam przeciwko temu,  że sama

Trześcianka i Narew również zostały pozbawione drogi wojewódzkiej, przemianowane na drogę powiatową.

Więc  tutaj  nie  rozumiem  tego  podejścia,  że  przez  niespełna  półtora  kilometra  wyklucza  się  2  przystanki

autobusowe a robi się przejażdżki jak dla mnie widokowe estakadą. Widoki są ładne, ale chyba nie na tym

polega dojazd ludzi do lekarzy, na zakupy, do szkół czy jak ktoś woli do kościoła czy też na cmentarz. Dlatego

na  pewno  tą  sprawą  będziemy  dalej  się  zajmować.  Mam  nadzieję,  że  wspólnie.”  Ponowił  prośbę  o

wygospodarowanie z budżetu gminy trochę pieniędzy i przeznaczenie na remont sali konferencyjnej i innych

pokoi tego Urzędu Gminy. Złożył życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku oraz prawosławnych Świąt

Bożego Narodzenia.

Sołtys wsi Doratynka zapytał, kiedy gmina przejmie oświetlenie dwóch rond przy drodze wojewódzkiej 685 w

miejscowości Trześcianka i Narew, bo to jest potrzebne dla bezpieczeństwa mieszkańców i kierowców.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zajmiemy się tym tematem niebawem, będziemy rozmawiać o

tym w granicach naszych możliwości ekonomicznych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka Andrzejuk zapytała, ile dni urlopu ma Pan Wójt i jakie koszty

poniesie Gmina, jeżeli będzie musiała zapłacić dla Wójta za niewykorzystany urlop?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział,  że ma 57 dni niewykorzystanego urlopu i koszty to 42 786,00

złotych, ale dołoży wszelkich starań aby wykorzystać ten urlop.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Sylwia  Sawicka  Andrzejuk poprosiła,  aby  Pan  Wójt  zapytał  w  Agencji

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa o dopłaty na działki, których my jesteśmy właścicielem, a na które

rolnicy składają wnioski.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz w  imieniu  Wójta  i  swoim  podziękowała  wszystkim  za

dotychczasową współpracę  oraz  złożyła  życzenia  z  okazji  nadchodzącego  Nowego Roku i  prawosławnych

Świąt Bożego Narodzenia.

Ad. 13. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady XLIX sesji

Rady Gminy Narew o godz.10.15.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 20 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 21 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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